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Ustno vprašanje za 29. sejo MS, točka 2 

 

V skladu z 98.čl. Poslovnika MOL zastavljam g. županu naslednje ustno 

svetniško vprašanje ter prosim za ustni odgovor. 

 

Napoved teme vprašanja: Bežigrajski športni park in Plečnikov stadion  

 

Najprej se zahvaljujem za odgovor na pisno vprašanje o Bežigrajskem športnem 

parku in Plečnikovem stadionu, na 28. seji MS. V odgovoru je povedano, da je 

gradnja na zelenih površinah (vrtovih Fondovih blokov, ki so tudi parkovno 

lepo urejeni) opredeljena v ustreznem OPPN.  

 

Ni pa bilo odgovorjeno na vprašanje, zakaj MOL ne da iniciative, da se gradnja 

stavb na tej zeleni površini, ki je sestavni del Plečnikove ureditve, ki predstavlja 

enega prvih urbanih vrtov v Sloveniji, ne opusti. 

 

Ker Plečnikov stadion nezadržno propada, sprašujem, ali ste pripravljeni 

spremeniti OPPN tako, da se gradnja na omenjenih zelenih površinah opusti in 

ohrani urbane vrtove? 

 

 

 


